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Protokół Nr 37 /22 

posiedzenia Komisji Społecznej  

 z dnia 20 września 2022 r. 

W posiedzeniu udział wzięło 5 członków komisji (Lista obecności w załączeniu). Wójt 

Gminy – J. Gołubowski, B. Masalska – Skarbnik Gminy, J. Chomczuk – Sekretarz Gminy. 

Przewodniczący Komisji P. Nieścieruk, powitał obecnych i przedstawił porządek obrad 

posiedzenia (5 głosów „za”), który przedstawia się następująco:   

1. Ochrona zdrowia na terenie gminy. 

2. Informacja o aktywnych formach walki z bezrobociem. 

3. Stan przygotowania SP w Narewce do rozpoczęcia roku szkolnego 2022/2023. 

4. Rozpatrzenie informacji o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 2022r. oraz 

o kształtowaniu wieloletniej prognozy finansowej. 

5. Rozpatrzenie projektów uchwał na XL sesję Rady Gminy. 

6. Wolne wnioski. 

 

 

Do punktu 1-go. Ochrona zdrowia na terenie gminy. 

Przewodniczący posiedzenia P. Nieścieruk wyjaśnił, że na posiedzenie komisji 

zaproszony został p. M. Wappa, Kierownik GOZ w Narewce który nie będzie uczestniczył w 

posiedzeniu. W tym miejscu głos zabrał Wójt Gminy Narewka, który przedstawił informacje 

dotyczące uruchomienia Gminnego Centrum Rehabilitacji w Narewce, dni funkcjonowania 

oraz specjalistycznego sprzętu do prowadzenia rehabilitacji. Wyjaśnił, że w Ośrodku Zdrowia 

przyjmuje lekarz ginekolog, zakupiony został aparat USG do poradni K. Komisja podejmowała 

dyskusję w temacie przyjmowania pacjentów tj. wprowadzenia godzin wizyty, dalszego 

funkcjonowania GOZ po upływie terminu najmu budynku, tj. po 2023 roku.  

Do punktu 2-go. Informacja o aktywnych formach walki z bezrobociem. 

Przewodniczący posiedzenia P. Nieścieruk wyjaśnił, że na posiedzenie komisji 

zaproszony został M. Roszczenko – Dyrektor PUP w Hajnówce, który wyjaśnił, że nie weźmie 

udziału w posiedzeniu komisji, przesłał jednak informację do zapoznania się przez radnych. (W 

załączeniu) 

Do punktu 3-go. Stan przygotowania SP w Narewce do rozpoczęcia roku szkolnego 

2022/2023. 

 Dyrektor SP w Narewce L. Tarasiewicz przedstawiła Informację dot. stanu 

przygotowania Szkoły Podstawowej w Narewce do rozpoczęcia roku szkolnego 2022/2023. 

Omówiła działalność statutową szkoły, strukturę organizacyjną tj. stan zatrudnienia i liczbę 



uczniów w szkole, stan bazy lokalowej i infrastruktury sportowej, wyposażenie w pomoce 

dydaktyczne oraz kierunki realizacji zadań z zakresu oświaty w roku szkolnym. Podejmowano 

także tematy dowożenia uczniów do szkół, obiadów, a także realizowanych projektów. (W 

załączeniu). 

Do punktu 4-go. Rozpatrzenie informacji o przebiegu wykonania budżetu gminy za I 

półrocze 2022r. oraz o kształtowaniu wieloletniej prognozy finansowej. 

 

Skarbnik Gminy przedstawiła Informację o przebiegu wykonania budżetu Gminy za I 

półrocze 2022 r. Przedstawią szczegółowo planowane dochody i zrealizowane wydatki w I 

półroczu 2022 r. W toku dyskusji Komisja podejmowała temat zaległości podatkowych 

przedsiębiorców, w tym tzw. „Starej Gospody” w Narewce. Podjęto temat funkcjonowania GOK 

i braku środków na pokrycie kosztów funkcjonowania, w tym ogrzewania w GOK i środków 

finansowych na dalsze funkcjonowanie. W związku z tym rozpoczęła się dyskusja w temacie 

funkcjonowania GOK, współpracy pomiędzy Dyrektorem GOK, a Wójtem oraz Główną 

Księgową GOK-u. Następnie Skarbnik Gminy poinformowała o otrzymaniu pozytywnej opinii 

RIO w sprawie wyrażenia pozytywnej opinii o przedłożonej przez Wójta Gminy Narewka 

informacji o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 2022 r. Dalszych zapytań nie 

zgłaszano. ( W załączeniu).  

Do punktu 2-go. Rozpatrzenie projektów uchwał na XL sesję Rady Gminy. 

Członkowie Komisji zapoznali się, omówili i pozytywnie zaopiniowali (nie wnosząc 

uwag) n/w projekty uchwał wniesione pod obrady XL sesji w dniu 23 września 2022 r. 

dotyczące projektów uchwał w sprawie: 

- zmian w budżecie Gminy Narewka na rok 2022; 

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Narewka na lata 2022-2030; 

Skarbnik Gminy B. Masalska szczegółowo przedstawiła projekty uchwał, a następnie 

omówiła zgodnie z objaśnieniami zawartymi w załączniku do projektu uchwały. Członkowie 

Komisji przy 5 głosach „za” zaopiniowali pozytywnie zaproponowane projekty uchwał. 

- określenia średniej ceny jednostki paliwa w gminie Narewka w roku szkolnym 2022/2023 

- zmieniająca uchwałę w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych 

w szkołach prowadzonych przez Gminę Narewka; 

- określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagogów, pedagogów  

specjalnych, psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych, doradców zawodowych,  

nauczycieli przedszkoli prowadzących zajęcia w grupach mieszanych oraz zasad udzielania 

i rozmiaru obniżek godzin zajęć nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze 

w szkołach, dla których organem prowadzącym jest Gmina Narewka. 

Sekretarz Gminy J. Chomczuk przedstawił projekty uchwał jw. Członkowie Komisji przy 

5 głosach „za” zaopiniowali zaproponowane projekty uchwał. 



 

Do punktu 4 – go. Wolne wnioski. 

Wójt Gminy zabierając głos odniósł się do dokonanej wyceny nieruchomości 

Chryzanów i Wiącków na kwotę ponad 21 000 000,00 zł. Wyjaśnił, że dotyczy to powierzchni 

ok.  6 ha i 34 ha. Podkreślił, że dotychczasowy dzierżawca nadal jest zainteresowany zakupem 

niniejszych nieruchomości. Na zapytanie radnej W. Bondaruk wyjaśnił, że wycenę 

nieruchomości sporządziła firma GEOTAKSACJA Biuro Nieruchomości.  

Następnie Wójt omówił temat koncepcji „Planu Gospodarki Odpadami Województwa 

Podlaskiego na lata 2023-2028”, w którym MPO planuje na terenie gminy inwestycje 

polegające na podniesieniu rzędnej, o 3 m składowiska odpadów w Olchówce, budowie 

kompostowni odpadów, oraz budowie instalacji do termicznego przekształcania odpadów 

komunalnych i odpadów zgłoszonej przez Ceramikę Budowlana LEWKOWO Sp. z o.o. Wyjaśnił, 

że gmina nieoficjalnie otrzymała informacje, jednak wystosowany został stanowczy sprzeciw 

przeciwko takim inwestycjom do Marszałka Województwa Podlaskiego. Wójt podkreślił, że 

temat jest na bieżąco monitorowany, zbierane zostaną podpisy przeciwko takim inwestycjom. 

W. Bondaruk zauważyła, że temat ten wraca nieustannie i należy zrobić wszystko, aby zapobiec 

rozbudowie wysypiska w Olchówce. 

W. Bondaruk podjęła dyskusję w temacie projektów przebudowy dróg gminnych i 

ustalenia kolejności ich realizacji.  

B. Birycka wystąpiła o wystosowanie podziękowań dla p. P. Skiepko za zaangażowanie 

w pracę, zwłaszcza przy prowadzeniu „Ławeczek”. Jednocześnie wystąpiła z zapytanie, czy to 

prawda, że zespoły wokalne tj. Lajla, Narewczanki, Cegiełki otrzymują wynagrodzenie. Wójt 

Gminy wyjaśnił, że podziękowania zostaną wystosowane, odnośnie wynagrodzenia zespołów 

wyjaśnił, że nie posiada takich informacji. Podjął także temat siedziby Koła Gospodyń Wiejskich 

„Łuczyna” zaznaczając, że przebudowa dolnej części budynku GOK służyć miała m.in. dla KGW 

„Łuczyna”, nie wie skąd pojawiają się problemy dotyczące korzystania z pomieszczeń GOK-u w 

Narewce. Podkreślił, że ustalone zostało z Dyrektorem GOK-u, że pomieszczenia będą 

udostępniane na potrzeby Koła Gospodyń Wiejskich. Po przeprowadzonej dyskusji w tym 

temacie członkowie Komisji zaproponowali zaproszenie Dyrektora GOK w Narewce na 

najbliższe posiedzenie Komisji Społecznej celem udzielenia wyjaśnień.  

Wobec braku innych spraw posiedzenie Komisji zakończono. 

Protokolant: 

Barbara Niewiadomska-Golonko 

Przewodnicząca posiedzenia 

                       Irena Maksymiuk 

 


